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Assignment:
On Monday September 1%, 2008 I was contacted by Sgt. Rossi whoasked me to respond to: "':_,Oﬂicer

Involved Shooting investigation taking place at 5807 Yarborough, D. i :
and arrived at the scene at around 2200 hrs. 1 was assigned-to meet several witnes
conduct interviews with them.

interviews.
W/Nicholas “Chris” Ron by phone. All
synopsis of each.

W/Clyde Barringer: )
Clyde is the owner of the remdence at 5807 Y

“SiCidrlos Quiaonez Carlos is Margaret’s adult son who
ted “for a Fe&grai crime. He is currently out on bail. Clyde

down. As sooH as they contacted Carlos, he punched Chns in the face. This was an unprovoked assault.
Jennifer and Chris leﬁ right away.

side it but he described it as being approximately 4’ long and possibly bending in the middle.
Clyde next watched as Carlos walked out of the garage toward the driveway with the bag where he
heard 5-8 gunshots. He did not see Carlos fire a gun but for some reason he felt Carlos had fired the
“ shots because of the extremely angered state he was in prior to leaving the garage. A few moments
later, Clyde thought he heard Carlos telling family members in the garage to get on the ground.

After hearing the gunshots and seeing his family members lying face down on the ground, Clyde called
911 for assistance. Several moments later his family members were called out of the garage and he
thought he saw Carlos leaving the garage with his empty hands over his head during this time. He does
not know what happened to Carlos once he left the garage.
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Later, uniformed RPD officers assisted him from the garage. Clyde never saw the shooting between
RPD officers and Carlos. He was not certain about what he heard or:saw in the moments jugf before the
gunshots because he was focused on his T. V. Clyde was cexta;"’?ithat Carlos was out ¢

bad that he and Margaret contacted friends and family memb s, asking them to comg
help control/ calm Carlos down. Clyde said no one was,ablé to get Carlos under 1

ks he had been staying
his recent conviction for

W/Jennifer Barringer (Sister ngI)
Jennifer and her boyﬁ1end W{Chns Ron,

Jennifer tncd to talk {wth Carlos but almost immediately, Carlos turned and pushed/ punched Chris on
the side of his face for no reason. Jennifer and Chris both decided to leave the home right away.
Neither one w‘aﬁ present later when the shooting between RPD officers and Carlos took place. She was
made aware.pf the incident by neighbors who called her after it happened.

fr <~~ﬁiénds and family members that Carlos had pointed a gun at RPD officers just before the shooting
“ut she was not aware of Carlos having access to a gun. She said he did not have a gun at anytime while
she was around him.

W/Nicholas “Chris” Ron (Jennifer’s Boyfriend):

Chris did not see what happened between Carlos and RPD officers the night of the shooting. He was
able to tell me about his contact with Carlos prior to the incident. Chris’ girlfriend, Jennifer, had called
her parents home and spoke with her mother. During the call, Jennifer was told that her brother, Carlos,
was causing problems at the house and she was asked to go over to the house to see if she could calm
him down. Chris and Jennifer arrived a short time later and approached Carlos inside the garage of the
residence.
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As they began to talk with Carlos, out of nowhere, Carlos punched him in the face. The attack was
completely unprovoked. Upon being struck, Chris decided that he and Jennifer did not need to' stick
around any longer and decided to leave. They did not know anythiiig more had happened ustit-Jennifer
received phone calls about the shooting. Chris did not know what'set Carlos off this night."He was not
injured in the assault. ‘

This report will be forwarded to Det. Shumway for his,
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INTERVIEW WITH JENNIFER BARRINGER
Interviewer: Det. Rick Wheeler
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Case #P08-126023

~ Page |

1
2
3
4
5
6 i
7 INTERVIEW WITH JENNIFER BARRINGER
8 Q=Det. Rick Wheeler :
9 A=Jennifer:Barringe

10 :

11

12 Q Uh, today’s date is “héfe with Jennifer - is it

(Barrington)?

/it {$ih 0125hours. Okay, Jennifer, I'll tell you what,
rget, what is your birthday?

“was just going to say that I - I don’t know — I didn’t see when he was, you,
know having an altercation with my nephew, with (Eddie).

Q: Ye- that’s his — his son?
A His son, yeah.
36:5°Q Okay.
38 A We got there after, you know, they were already leaving and we got there and
39 then he was just upset still and um...
40
41 Q Do — do you know what it was he was upset about?
42
~43 A I have no idea. I—1I don’t know what would of triggered it. I know that, like,

44 he was having a lot of stress, ‘cuz I think like the J- Judge is prolonging, you
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45 know, like him going — actually doing his federal time, was making him like
46 just like be there, you know?
47
48 Q: (Clyde) was saying that he had some kind o nithigration issue with s
49 other guy that came across the border whey
50

That’s the whole reason why he’s goin to federal prison.

Oka 6kay, I got you.

Um, how long ago did that happen?

It’s been months. I can’t remember the exact date.
This — this year though?

Mm-hmm.

Okay, alright. So, i- it sounds like that’s been going on. Is there anything else
going on in his life that — that has been a real problem, or?

Just I mean, he lost his job because of it.

Because of the arrest?
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Mm-hmm.

Okay. Okay. When was the last time you had seen him prior to tonight?

I see him every day.
You do? Okay. How has he been i
Normal.

Okay, no — no real diffe

That Imade or whatever, and um, my dad told me that they were fighting and
to gomie and stop it.

And who — who did he say was fighting?

He didn’t say. But I already knew it was probably (Eddie) and (Carlos)
because — just because of, you know, their...

Did they have a history of that?

Yeah. Not of fighting, but just to like not getting along.

Okay.

But they were getting along, and then they weren’t, you know?
Okay. And is (Eddie) is son?

Mm-hmm,
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135 Q: Okay.
136
137 A That’s — he only has three kids.
138
139 Q: Okay
140
141 A: Andum...
142
143 Q: Had you guys been at the pa
144
145 A Yeah, we were there —
146 kids started getting
147
148
149
150
151
152
153 ‘
154 : “11é was quietH

155 “one cooking #ll the méat and everything.
156
157 Q:
158
159 A
160
16154Q:
162~ |
163 A “ean, like T know that he didn’t look like - he wasn’t angry or — or I'mean, I
164 don’t know what — I don’t know what happened?
165 ;
166 : Okay.
167
168 \ You know, I wasn’t there. 1 just know that my dad told me they were
169 fighting. And I came back. And by the time we came — it had already — it
170 was ended. You know, like they were — like (Eddie) and his mom and
17 grandma were leaving.
172
173 Q: Okay.
174
175 A: And then, um, and — and by that time, (Carlos) was very upset and...
176

~177 Q: What time do you think you went back to the house?
178
179  A: Mmm, I don’t know, maybe 9:00 or after 9:00. Idon’t remember.
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181 Q: Okay.

183 A: I have to call my caller-id to know its exact ti

Q:

A: I don’t know what — what it was.

Q Right.

o AL You know, he came to my mom’s kitchen and...

Q: She told me...
219 A My sister’s been having issues and he was — I think he was upset about her,
220 too. She wasn’t even there, but I mean, just everything building up, you
221 know?

~222

223 Q: Sure.
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And I mean, I'm,..

Did you...

...the only one who, you know, like saw hjgr-€very day and talked
every day and like for something like thig; 6 happen, you know,
wouldn’t — I know that I just — I can’t-imagine, you know, tha
would happen. ;

Sure. Sure.

using;;“ gs and he wasn’t — he wasn’t using drugs and he’s
tt.drink. Like he’s not an alcoholic, but.

i 4t like he had some alcohol that — I don’t know if he was drinking
ikg:w “n1left. Ididn’t see him drinking. But I’m pretty sure maybe he did.

I drank, you know, a beer, you know?
Sure. You know, it’s a party, a barbeque.
You know, so...

What happened between...

...it’s like (Carlos) doesn’t like to disrespect my mom, SO he does —so I'm
really surprised that this happened.

Sure.

‘Cuz he would never do that to my mom.
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Okay.

You know?

What happened between (Chris) and- and arlos)?

(38
o
R R

SRR
o5 00 00
N O
Qo

And like he just, y(mrknow, was
the 51de of the facf:and that! g
g%*Cuz he:
owever h ‘slapped his son, or whatever happened

mean I hear different stories.

ou know, I don’t know.

Sure. Well...

302
303 And — and I just don’t believe everything I hear because like I’ve been hearing
304 that (Chris) was the one who got shot at.
305°
306 Q Oh, okay.
307
308 A: You know, so, it’s — and my ridiculous sister is over there on the news like
309 talking about God. I mean she’s...
310
311 Q: Which — which one is that, Rita?
~312
J13 A She has some nerve.
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315 Q: Is uh, did (Carlos) actually punch (Chris)? ‘Cuz I think that’s the way (Chris)
316 explained it. It’s like he got suckered punched.
317
318 A I wasn’t really like — I was just tripping out ou know, like surprised
319 — that (Carlos) um, was so upset the say he; ‘Cuz I didn’t know-what had
320 just happened before we got there.
321
322 : Sure.
323
324 : So, I mean, the way I saw if,%

ow if my brother was alive or dead. And I know he’s
2Ty’ while, I know. And nobody was telling me. I wanted to be
ére in thé-Hospital and nobody was letting me see him. -

Well'even — even if they were — and I don’t know what they were doing at the
Jospital, no one would have been able to see him while they were trying to do
ings to help him. So, I -1 couldn’t tell you. Icouldn’t tell you...

I think he was already dead. He was laying in the street for a long time. I was
talking to (Georgie) for a long time while he was across the street at (Peta)’s
house. And the whole time (Georgie) is telling me that he was on the floor
dead. She already knew it. And then nobody wanted to tell me what hospital
he went to or anything. I’m just so upset, you know. Like - like —Idon’t
know what triggered it. You know? He was ready to do his time and I don’t
know after that.

Sure.

And I don’t care about this stupid fight. Because now he’s dead. ‘Cuz he did
what he did. And he wasn’t old. He was still under 50.

Right.
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360 A You know, he could have still started a life over. But you know, I don’t know
361 it —it...

362 F,
363 Q: Um, Jennifer, do you know did — did he have y — any guns Or access;
364 guns? Or even something he used like for g or sporting, or anythin

365 all like that?
366
367 A I don’t know. Imean, if he did hewould keép.it up away fromine. Like he

368 wouldn’t tell me.

(95 ]
~3
F-N
zR ¥ R

ound that kind of stuff. So he wouldn’t

jouldn’t <. you most likely wouldn’t have known? Okay.
.did You and {Chris) actually make it into the house when you went

Unm, everything that — that...

391
392 As far as like if — when he - like got into it with his son.
393
394 Okay.
395
396 A And um, then uh, whatever.
397
398 Q: The reason I ask is, there is some blood inside the house. Almost like
399 somebody was bleeding and either cut themselves or got punched, or
400 something like it dripped around the house. 1It...
401
~402 Al Idon’t...
+03

404 Q: ...that’s not (Chris) is it by any chance?
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No.

Okay.
(Chris) it looks like the side of...

I just want to make sure I can nylg-that out.

o
<
>R »r R X

E =S
o
<
e

So. I'meap; like he was upset . was]
d gileave. I kngwliKe I didn'i-want any — because you know, like they
i in t was,_going to happen that way, but.

~
P—
O
>

id yougitys leave pretty quickly after that?

“eah. We:left right away.

Oka d then when did you find out that something more had happened?

Because I kept trying to call my dad and he said that everyone was being
alked to by the police. And but he couldn’t get down there because they
wanted everyone to talk with their hands on their head.

Oh.

But my dad he can’t walk down the — the ramp.

Okay.

He can’t go by himself. So he was just answering the phone. But then — so
then I called (Peta)’s house ‘cuz I knew she was over there. And I just wanted
to know like...

~447 Q: And is (Peta) a cousin or something, or?

448
449 A The neighbor across the str-...
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Neighbor, okay.

The Castros.

Gotch ya.

So then um, (Georgie), which i

Okay.

R » Qo 2 R

He was out at (Peta 3. house scared ke sapngﬂiat that, “Do you lcnow

‘Carlos) got shot? Did he say why or how it happened? Or...
‘That (Carlos) um, came out with the gun or something.
Oh, Okay.

I don’t — I mean, I don’t know if like he saw it. He didn’t tell me what he — he
just said what he was seeing right at — like he was scared. And he didn’t
want...

Sure,

...to be there. And like they never come to (Riverside) and so that was really
unexpected.

Okay.

No, I -1 can understand that. I’'m — I think was that (George) that walked out
as we walked in?
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495
496 Q: Okay, I think they talked with him. So, I wasn’t sure what he may have told
497 you?
498
499 A: Well, that’s — that’s what he said that, “He shot because he wagaut there.”

That he had a gun or something. I dqnfv‘-“ know.

And she disrespects my mom and dad. And she’s ridiculous. And you know,
t’s a mess. It’s like a zoo.

That’s — that’s the unfortunate part when you get uh, the news media out there
and all. Sometimes people get a little...

I mean, ‘cuz she was...
...camera crazy.

..calling me and telling me that (Chris) was the one who got shot at. I mean,

534 come on, you know. Like...
535
536 Q: Yeah. Odd.
537
338 A Ijust do...
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540 Q: It doesn’t sound like that’s anymore part of the — the uh...
541
542 A And you know, like I don’t understand. ..
543
544 Q: ...(unintelligible).
A:

60
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1

2

3

4

5

6

7 INTERVIEW WITH NICHOLAS (CHRISTOPHER) R

8 Q=Det. Rick Wheeler :

9

A=J enmfexBarrmg

Okay. I-1don’t have that part of it yet, but I know that we got your uh, mom
- ahd um, dad down here. We were talking to them as part of — kinda the whole
“thing going on here. Um, and wanted to see if uh, you would be able to give
them a ride maybe back to your place for the time being, cuz our officers are
still out there trying to process the scene?

Yeah, I could bring (unintelligible).

Could that work out?
38 A: If they’re together...

ig Q: Yeah (unintelligible)...

:le A: I mean, my dad...

4 Q: ...they are.
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46 A: ...I don’t know if he’ll come to by house without my mom?
47
48 Q Uh, yeah, I think...
49
S0 A (Unintelligible).
Q:

1P
helpmg {o arrange 46 geﬂhem seme’where as well. I'd love to get them back
Ali4t's not gomg to happen just yet. ‘Cuz it’s going to take

*know, what, um, I would say maybe to be on the safe side, possibly. ‘Cuz
l1ke:1 .don’t know what your brother’s con- your brother’s condition - is

Okay, I don’t know what his condition is as of yet. I'm trying to find that out
and hopefully I'll have an answer by the time you get here. Um, I - you know,
I know we got officers that were involved in this incident, so any time that
happens, you know, it’s obviously a — a pretty serious investigation on top of

everything else, so.

Right. Like no one — yeah, I know, no one wants to release any information.
Not even like what hospital he’s at, and stuff like that, so.

Yeah, everything is...

Even like his wife. I could have sworn I was at the Riverside Community
Hospital when the ambulance took — I mean, ‘cuz I — I know my brother like -
I mean I know him really good.

Okay.
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91
922 A So like when I saw them taking him off the ambulance, I could have sworn
93 that was him?
94
95 Q: Okay.
96
97 A: I mean.
98
9 Q What did you guys go over t th"é'hospital
100 :
101 A:
102 -1 just want to kno
103 oy
104 Q Yeah, I - I don*tkn
105 talking to ther people

unch;eq im tomght and, you know, there was — whatever happened over
there. *We’re trying to get a good idea as to how everything kinda happened
‘how things got a little crazy. A- a- and just to understand everything that
~Jed up to, you know, the end result tonight. Um...

Well, I mean, I don’t - he’d have to stay here with the kids. I have three kids
here.

Okay. Alright, that’s fine.
But, um...

I -1 could talk with you when you get here. If he’s willing to talk to me on
the phone and wants to tell me about what happened with him? I don’t mind
doing that. Obviously I don’t want to put you guys out, but, you know,
obviously the more information I can get as to how everything happened and
then what happened tonight helps us

Mm-hmm.




>0 PO B PR B

CPRC No. 08-037 / Tab 43

INTERVIEW WITH NICHOLAS (CHRISTOPHER) RON
Interviewer: Det, Rick Wheeler

1:05 am

Case #P08-126023

Page 4

So, um, do you mind coming down and uh, taking — taking care of mom and
dad? And if - if (Chris) doesn’t mind, I’ll talk with him on the phone for a
minute? It’s up to him? .

He’s half asleep. I don’t know. I don’t kn Um. It’s the Sergegn
What does he want?
He wants to know if you would talk to himon'the phone for a minute?
Yeah, I’ll talk to him, - ' :

Oh, he woke up.

“You got a pen or paper there?

Um, I need to get a pen.

Okay, no problem. I'll wait.

(Unintelligible). Um. Let’s see a pen, pencil. Okay.
Okay, it’s 951.

Mm-hmm.

353.

Mm-hmm.
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181 Q: 7134,
182
183 A Okay.
184
185 Q And uh, I’'m Detective Wheeler. So wh u show up here, just

186 number and I’ll come out and meet yoirin the parking lot.

188 : Okay.

Okay? And then I’ll talk ;

Unm, I got a chance to talk to uh, a couple of the family members uh, of
(Carlos)’ mom and his dad and uh...

Mm-hmm.

...they were saying something happened between you and (Carlos) when you
guys went over to the house to try to help out the family?

Yeah.

Okay, can you — do you want to run that down to me and tell me what — what
happened with you and him?
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225 Al Nothing, nothing. It was like, uh, can you tell me something though,
226 Sergeant?
227
228 Q Uh, well I’'m...
229
230 AL You’re a Sergeant...
231
232 Q: ...a detective.
233
234 Al ...right?
235
236 Q: (Unintelligible).

You're a detective?

I'm a d wctfve

its I*o’clock in the morning, man, you’re calling me for a reason?

“ Yeah, I’'m calling you because uh, (Carlos) punched you at some point today.
I’m trying to figure out what caused him to go kinda crazy today?

I (unintelligible).

That’s why I’m calling.

He did. I mean, I’'m not going to lie.
Okay.

But um, I know, I just...

Did - did you guys have a beef before or?

Nah, nothing like that.
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270
271 Q: Okay.
272
273 Al Just nothing like that.
274

What was the reason then tonight, do yon know?

"~ Yeah. Iwas like, “What the fuck?” You know, like Dude.

Okay, what — well, i- is he like spun out on something? Or he’s...

I don’t know.
...just really pissed off?
307 Al I'have no idea, dude. Idon’t know what’s up with him. I don’t know what
308 was going on with in his mind. I just know that, you know, maybe he just got
309 overwhelmed with um, he’s about to go to federal prison?
310
311 Q: Right, I heard about that.
~312
313 AL And um, I just don’t know if he just didn’t give a shit, you know.




318 Al

322 Al

CPRC No. 08-037 / Tab 43

INTERVIEW WITH NICHOLAS (CHRISTOPHER) RON
Interviewer: Det. Rick Wheeler

1:05 am

Case #P08-126023

Page 8

Okay. Okay, tell me about when you and Jennifer showed up. I mean, when
you guys showed up...

We just showed up...
...get out of the car, what happened?

...there — there was like she- li
fucking crazy and shit.

Okay.

othing. I was like, “Hey dude.” I was like he sucker punched me. I was
ike; “Oh man,” you know, like I defended myself.

First, you know. And then...

So you, you’d be allowed to man. I mean, if he punches you out of nowhere,
that’s absolutely justified.

Yeah, yeah.
Did you guys get into it and fight a little bit or what?

Nah, nah. It wasn’t like that. It was just um, more like I just defended myself
little bit, you know, and...

Did — I mean...
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360 Al I was kinda like...
361
362 Q ...did you hit him?
363
364 Al No, I didn’t hit him at all.
365
366 Q: Okay.
367 :
368 Al I just told th, “Hey, dude, lxke what’s up; 2" Like and then, um, you

Nah, I didn’t see that. Man, I'm like trippin out like, dude, like all this stuff
was happening. Like...

Uh-huh.

...like he didn’t brandish any weapons or against us...

Okay.
398 Al ...or anything, or...
399
400 Q: Okay.
401
~~402 Al You know I was just like, man, and then I heard that what happened, I was
403 like what. ..
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405 Q: Yeah.

407 Al ...the fuck, you know.

409 Q: Did - did he go after Jennifer at all while.you guys were there?
411 Al Nah, like he — it wasn’t like that,

413 Q: Okay. Alright. Um, how did:you guys he,art&ax something else happened...

'Bw; it’s her brother, dude.

434 Q Right, right.

435 :
436 What do you expect her to do?
437
438 No, no I - I - I"d think it was weird if she didn’t go over.
439 2
44 Right, right. And she went and then, um, and then the cops didn’t want to let
44 her in.
442
443 Q: Right, yeah, that’s (unintelligible)...
444
445 Al: (Unintelligible).
446
447 Q: ...(unintelligible) procedure and all.
148

449 Al Right and so, and she was like — she was just (unintelligible) whatever.
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Sure.

And we just don’t know what happened, m
(Unintelligible) I got you.

...want to know if he’s okay?
I -1-1want to have an answer for her when she showsup. So once I hang up
with you, I’'m going to stirt'making phené&-calls and="and talking with people
that will hopefully

here.

Okay.

¢ah, the one (unintelligible). So, she’s — she’s just going to come pick them

“up. I'll talk with her for 5-10 minutes and then let her take the

(unintelligible).
Do I need to go with her?

You know, you can come if you want? I -I was going to ask you the same
questions that I just got done asking you. So, she said you guys might have
some kid that you need to watch?

Well, I got my — my two boys, so.
Okay, if you need to stay there with them, that’s cool. Y- you know, I'll tell
you what, let me just get your info real quick, (Chris) and I’ll be done with it

and...

Yeah, that’s fine.
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496 Q: ...take care of it. Is it (Chris) or Nicholas?

498 Al: My name is Nicholas Ron.
500 Q: And is that NICH or NICO?
502 Al N-I-C-H-O-L-A-S.

L-A-S. And is your middley

(Clara) Court. And that’s Riverside, uh, (unintelligible).
(Unintelligible) and what’s the number for you?

What’s that?

What'’s a telephone number for you?

Oh, it’s um, [}

Okay.

Um, I
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540 Q: Is that the same as Jennifer’s?
541
542 Al Uh...
543
544 Q: Is that the house phone if I'm calling?
545
546 Al That’s my house phone, yes.
547
548 Q: Okay, what — what’s your cel

Okay, it’s um, uh, [l

“(Unintelligible), alright man. Bye.

Uh, previous phone call with uh, Nicholas (Christopher) Ron. Uh, reference
RPD case P08-126023, OIS from Yarborough. Uh, time is uh 0105.

transcript has revieyed with the audio recording submitted and it is an accurate
anscription. %%
Signed d/
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INTERVIEW WITH CLYDE.BARRINGER

Q: Okay, this is Detectivé
2008. And uh, the fime i

0 you have a middle name?
(Raymond).

(Raymond)? What is your birthday?
I

And where do you live?

5807, Yarborough Drive, Riverside.
9250...

Five.



CPRC No. 08-037 / Tab 43

INTERVIEW WITH CLYDE BARRINGER

Interviewer: Det. Rick Wheeler

09-01-08/11:50 pm

Case # P08-126023

o~ Page 2

05. What is your telephone number there?

Do you have a cell phone or anything?

Not me — my wife has one.
What is that number?
I don’t know.

That’s your...

i
H
R > Lo F RO R

wife’s cell phone. Is that your-your
this address...

t-*rgmembered my wife’s cell phone.

. Oh sure, go right ahead.

75

76

77 sl ..

78

)

83 Q B s that also i?

84

8 A: Yeah.

86

87 Q: Okay, great. The uh, house on Yarborough — is that — you own that house?
~ 88

89 A Yeah.
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Okay, and who lives at that residence regularly with you?

Me and my wife.

Okay.

And my youngest daughter and her. tw »ans, for the last — almost-two years |

guess.

kay, great. And you said your youngest daughter. .

Yeah, and her... o

...and her two kids live there?

Yeah.

Okay. What is your daugh- your youngest daughter’s name?
(Rita).

Als-also Barringer or is she married?

But here’s what...
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Okay.

She-she had got married.

N
o
> R 2 R

d what is (Rita)’s last name? Is it also Barringer still?

..:éil, I don’t know.

Not sure?

>R R QxR R 2R

She-she was married and her name was (Hudock).
Okay.

But before she was married it was Barringer.
Barringer, okay. I'll make a note of that then.

Yeah. I don’t know if her divorce is final or not. I thought they were getting
back together — I don’t know.

Okay. Hard to keep track of?
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Yeah.

All right.

I don’t want to get all...

Okay. Um, obviously there was a lot-0f things that happened.ftright, and the

police came out to the house.

Yeah.

Okay. Did you ~ did you see what happened with the officers or with
anybody when this all happened, or did — you were just hearing about it?

I was sitting in the garage the whole time and I couldn’t see — he was out in
the street and I...

Okay.
...have two TVs that blocks my view of the street quite considerably.
Okay, okay.

And besides it was dark.
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225 Q: Okay, I gotcha. So did somebody tell you that (Carlos) got hurt, or you’re just
226 assuming this for-for some reason?

227

228 : From my wife, kind of what he did.
229
230 : Okay. Your wife told you what he di

Okay. How-how old is he?

254 Q: "How is (Carlos) related to you and your family?

255 ,

256 A Well, he’s my wife’s first son.

257

258 Q: Okay.

259

2605 AL But that was way before I knew her.

261

262 Q: All right.

263

264 A: And uh, I guess that makes him my uh, step-son, but he never lived with me.
Q:
A:

He lived with me for a week maybe, I mean we got in a fight.



CPRC No. 08-037 / Tab 43

INTERVIEW WITH CLYDE BARRINGER
Interviewer: Det. Rick Wheeler
09-01-08/11:50 pm

Case # P08-126023
~ Page 7
270 Oh, okay. Uh...
271
272 When he got back from his grandmother’s ho
273
274 How old is-is (Carlos)?

2717

278 Do you remember approximately?”
279 g
280 I think he was born in ’6

o
~3
=,
R » R 2 R » R

amewhergthén? Older guy — he’s not

m, and yoi; ere saying that uh, a bunch of family members over at
0s) was there. Did you see him there earlier in the

§12 has been living with you guys for awhile?
Well here’s what happened.
Okay.

Okay. I don’t remember what date it was — his landlord wanted $650 back
rent, and so I sent him a check to his landlord.

307 Q: Mm-hm,

308
309 A He took the money, cashed it, and moved him out anyhow, so then he had to
310 come and live with us.
311
~312 Q Okay. All right. Is-is (Carlos) on parole or probation or...
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314 A Uh, I don’t think so. He was — he’s been out of jail for a long time, and he’s
315 been working as a — I don’t know what you call it. He had something to do
316 with finding people that skip on their bills and gtuff I think.

Was he a — like a bounty hunter kind of px

Something like that. I...
He’s...
I don’t know what.

# or sométhing like that?

>R E R xR >R

they’re willing to pay to have you find them

‘he’s been with you and your family for two to three weeks. ..

..prior to today? How-how have things been with him living there at your
house?

He’s been good - he’s been real good. He’s been helping my wife a lot.
Okay.

He just painted the kitchen the other day.

Okay. You had said in the past you and he got into an argument?

Well when I first got married.

But...

And-and then...
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Just a verbal type argument or...

No, we’ve not come to blows but uh...
Uh-huh.

...uh, his grandfathe; came and
Okay.

It’s my wife’s fathe

>R R R xR TR xR R

*Oh, tha’t‘i ’wéy back then. Okay. Yeah, way, way, way — he-he was a young
kid;figwas a teenager?

~éal;, he was 18 back then.

Okay, okay.

A senior in high school.

Okay. I just want to make sure it wasn’t something recent...

No.

...and that’s way back in the past? Okay. Um, so as far as you — as far as
things are concerned with you, he’s been okay these past two or three weeks

living at the house?

Oh yeah, he’s been perfect.
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403 Q: Okay. Sounds good. Um, you guys had a party over at the house around 2
404 o’clock and — tell me about the party, uh...
405

I don’t go to the party. I stayed in my — in my:garage and watched telc;vwlon
Okay.

I did go out a couple of times

=
(=)}
o R R xR > L » Lo X

431 1
432 Q Okay. Allright. So is there anybody in the garage with you watching TV, or

you’re just by yourself?
I’m by myself.

Okay. And is the garage door opened or closed?

It’s open.

440

441 Q: It’s open? Okay. Um, tell me about as the party progressed, were there any
442 problems, anybody arguing, anybody fighting; anything at all?

443

444 A Uh, only near the end.

446 Q: Okay. Tell me about that.
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That’s what I don’t really know. I don’t know who was there doing that,
except what I think was — happened.

Yeah, tell me what you — what you rememb

I know (Carlos) was hot.

y. So he’s 18 to 20-ish, somewhere around there?

', Yeah, mm-hm.

Okay. Does he live with (Carlos)?

I don’t believe 5o, no.

Okay. Do you know what (Eddie)’s last name is?
Quinonez, I think.

Quinonez? All right. And how do you know that (Carlos) was hot or angry at
(Eddie)?

Well, they’ve been having a problem with the boy. I don’t know what the
problem was. I know one problem he had was with a — the boy had a car
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492 parked on the street in a-a tow away zone or something, and they told him to
493 move and I know (Carlos) moved the car for him.
494

495 Q: Mm-hm.

Oh;.he ias — he was — he was raising hell. He...

. F'mean like yelling?
He was pushing everybody around out there in the kitchen.
Okay. And 1 just...

.

And his daughter was down on the floor on her back, and I think she’s
pregnant too.

Do you — do you know how she ended up there?

I don’t know, but I think he pushed her down — ‘cause he was pushing
everybody around.

Okay. So you’re assuming she ended up on her back because he was pushing
other people?
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A: I didn’t see the-the down — I just saw her down really when she was down on
the floor.
Q: Okay.

A: So I didn’t see exactly how she got down, ut I know he was pushi :
people around with his hands.

Q: Well was he - had he been

A:

Q:

A:

Q:

A: :

Q: Some] dy d1d‘7

A: “e. 6%his - sons or somebody like that.

los)’s sons?

kay. And you're saying that um, he-he being (Carlos), is pushing people
around. Did you see him pushing people around?

Yeah.

Okay.

He was pushing my neighbors and everybody.
Is-is he...
They were trying to calm him.

...arguing with them about something or what is...
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581 A He just wants them to get-get away from him, and wants them to get away
582 from him.
583
584 Q: Okay.
585 :
586 A And they’re trying to calm him down
587
588 Q: Did he appear to be drunk or u
589 just mad?

He was just mad...

Just mad?

...with his

QxR xR » R ¥

-1¥'he was in the kitchen and he chased him into the living room, and that’s
1e last I saw of that, ‘cause I went back out to the garage after that.

Okay. Is he chasing him with something, like a weapon or...

No, no.

No?
618
619 Q: Okay. Well is he saying anything as he chases (Eddie)? Did he say anything?
620
621 A: Yeah, he was saying stuff but I don’t remember what it was — I think he was
622 mad at him.
624 Q: Okay. And at what time during the day did this happen while (Carlos) was

625 pushing everybody and chased (Eddie) — what time was it?
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626
627
628
629
630
631
632
633 Okay. And were they outside pr:somewher where you
634 (Eddie) being chased by (Carl )?
635
636
637
638
639

I want to say it was just — maybe right before sundown.

Okay.

R B R

>

and (Carlos) was coming after
w'— 1 wengiout to the garage after that, and I should

id youz>did you see any more problems with (Carlos) or with (Eddie)
fter that-that chasing incident?

Weﬁyeah, he kept trying to go after him, but I didn’t see (Eddie) —
wndérstand? 1 could see (Carlos) — I knew he was yelling at somebody who
must be (Eddie), but I didn’t see (Eddie) — I don’t know where he was at.

Could you — could you hear (Carlos) yelling though?
Yeah.

Is he yelling (Eddie)’s name or....

Oh, he’s-he’s yelling all kinds of bad stuff.

Is he cursing?

Yeah.

Okay. Is he still pushing people around?

>0 B R F Ry R

Well he — we was trying to calm him.
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Okay.

And then, yeah.

R » R 2 R

695 \, (Carlos)was almost in-in the driveway I guess.

ut the kid must have been in the kitchen or somewhere inside the house.

Okay. So was (Carlos) out in the garage or driveway yelling while — like
yelling back at the house?

Yeah.

Was anybody out there with him while he was yelling out in the driveway?
1 don’t think so.

No? So he was by himself, just yelling?

1 couldn’t see him in the driveway from the TV’s.
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Okay, okay. How-how long was it that uh, (Carlos) was so mad and hot and
angry? I mean are we talking a couple hours, is it a few minutes? How lon
was he angry?

Iknow it was a pretty long time, maybe two-times and flared up agam ‘
Okay.
So...

.it was before he went crazy and berserk and started to get the gun.
Okay.
Out of a bag and went outside and then bang, bang, bang.

Okay. Well let-let’s talk a little bit about that. Um, he — the last that you and
I talked, he was out in the driveway yelling and still mad about (Eddie).

Yeah.
And nobody else was around him. Where did he go or what happened next?
Well, the neighbors come over from across the street.

Do you know who those neighbors are?
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Yeah, uh, (Tom) and (Lupe) Castro and their sons.

(Tom) and (Lupe) Castro — and do you kn

(Tom) is the oldest.

Oldest?

LR xR R L R >

“alled them?
T was trying to get them to stop this action that was going on.

Okay. So if I understand this right, are you in the garage watching TV still...

Yeah.
...and you call (Lupe)...
796 A: Yeah.
797
798 Q: ...for help because ~ is it ‘cause (Carlos) is still mad and angry and yelling
799 and all?
800
~ 801 A: Yeah.
802

803 Q: I see, I see. And did (Lupe) say she would come over?
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804
805 A: Plus they came over and he was pushing them around.
Q: Okay. What - tell me — describe what tha kshke to me.
A: I don’t know, he just wanted to push them get away from him:
Q: Same thing, they’re trying to ca :
A:
Q:
A:
Q:

>

, my daughter called — my other daughter.
Wﬁo-who did she call?

She called my house.

Oh, she called to the house?

Yeah.

Okay.

And when I told them, they would come over and stop (Carlos)
(unintelligible). They came over...

Who'’s that daughter? What’s her name?

Uh, Jennifer.
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What’s her last name?

Barringer.
Okay. So she’s not married right now

No, she’s living with this guy, u ith Jennifer and

(Carlos) sucker punched him.

1 dgwin too, but (Carlos) just

at s his name, do you know?

“Uh, I don’t know — Rom, R-O-N — uh, (Chris).

(Chris) Ron?

Right. And uh...

So...

....he got hit in the mouth right like this.

...just — (Carlos) just punched him out of nowhere?
Yeah.

Did he knock him out or...
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Knocked him down. It was a knockdown, bam.

Okay. Was this before or after (Lupe) showed up?

I believe this was after they had showed up

Okay, okay. And what happened next?-
What happened next?

He...

e
(=]
(=}
> e xR »r o X

thier rage and started looking

‘Until he got — it was in a blue bag, you know.
What kind of a blue bag?
You know, blue cloth bag. I don’t know what kind, but you know.

Like a zipper bag or...

A: No, I don’t know. I didn’t get that close to it. It was like yay long.
932
933 Q: Okay.
934
935 A: And I don’t know guns, I mean...
7936
37 Q: So he...
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He took that thing out and then (unintelligible), he started firing it.

Could you hear him firing it?

O
=
LR S "

Okay. So —just so thatum,'ms
946 (Chris). ..

O
Lh
LN
R » R 2 R = L~

%6E" Q: at-what ladder is that?

t was a three-step ladder.
Okay. Where is — where is the ladder at? Where...
It was in the garage.

Okay. Could you see him climbing the ladder?

A: Yes.
977
978 Q: Okay.
979
980 A: He was up, and funny thing — his pants kept falling off because uh...
81
82 Q: Oh.
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...he’s up on the ladder.

Okay.

And uh, I don’t know what he was doing u.
shelf up there.

have an overhead storage

Is this in the garage?
Yeah.

Okay.

I knew he was trymg to get ng outof that storage area.

I don’t know, but the next thing I know he had a gun and he was outside.

Could you see what kind of gun?

No, I didn’t see the gun.

Okay. How do you know he had a gun then outside?

That’s when he went boom, boom, boom. He shot it off a lot of times.
Did you see him shooting it off outside?

No, I did not.

Okay. But you heard gunshots outside?
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Yeah.

Okay. What makes you think that it was uh, los) that was shootix;g{f?i

I have no idea it would be anybody elsg4¥ds shooting, I don’ t kn

Is it that everybody else inside youfhouse was calm and noiproblems; he was

the only one that was kind of erazy and angry

Yeah.

"ﬁ;nt of your house?
Sounded like it.

Okay. And you assume that (Carlos) is somehow connected to those?
Yes.

Okay. And you — are you assuming that he must have shot something because
he’s the only one that’s been acting kind of nuts that night?

Yes.

Okay. All right. And what did you do when you heard these bangs, these
boom, booms? First of all, how many did you hear?

I’m not sure, somewhere between five and eight.
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1075 Q: Okay.

1077  A: It was all real fast, like boom, boom, boom
1078
1079 Q: How uh, how soon after (Carlos) had beehn in the garage did you:
1080 bangs? e
1081
1082 A: Oh, he was in the garage for quite’awhil
1083 N

Q: Looking?

A:

Q:

A

Q:

94 A:
Q:
A #

in one of the boxes uh, alongside of the wall.
Is this in the garage?
Yeah.

Okay. And where was he when you first saw him with that blue — that blue
bag?

11 A: He was uh, close to the door of the garage.
1112
1113 Q: The big open garage door, the big one?
1114
1115 A: Yeah.
16
J7 0 Q: Okay. And what was he doing with the bag?
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I don’t know what he was doing. He just took that bag.

Just swinging it?

Yeah, and grabbed it and uh, trying to get en, I don’t know.
So he was trying to open the bag

Yeah.

R
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1144 No, he-dién’t say nothing about the gun.
= ay Did somebody else say he had a gun?

He had all these people laying down on the floor.

Where are these people lying at? Where are they?

They’re lying, sitting here — there’s one there and one there.

So you’re in the garage still?

A: Yeah.
1157
1158 Q: And these people are laying down in the garage or the driveway?
1159
1160 A: Yeah.
1162 Q: Both, garage and driveway?
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I don’t know about driveway. I-I can’t see out there.

Okay. Butyou...

I can see the light areas.

Did you hear him telling people t

3
N
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R » R 2

(Okay. Okay, but were you able to see what (Carlos) was doing?

1193
1194 A Oh, I have a floor lamp — I had that on, yeah.
1195 ,
1196 Q: What was (Carlos) doing as he told these people to get down?
1197 ‘
1198 I don’t know what he was yelling.
1199;
126 Q: No?
1201
1202 A No.
1203
1204 Q: Could you see anything in his...
1205
~206 A I couldn’t see him.
Q:

You couldn’t see him?
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No.

Could you see people getting on the — getting 60wn'7

*minot sure.which one it was.

el‘sébeing%déwﬁ on the garage floor?

L = R 2R 2 R 2 RO » L0 2

you remember seeing them on the ground?
don’t think (Chris) was there — I think (Chris) went home after he got hit.
Did Jennifer leave with him?
Yeah.

Okay. So he got hit and they left?

A: Yeah.
1247
1248 Q: What about (Tom) and (Lupe) and-and her other son?
1249
1250 A: I-I don’t know — I think they were still all there.
51
252 Q: Okay. Do you remember if they were on the ground?
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1254 A: Yeah, I believe so.
1255
1256 Q: Okay. And then what happened right after (Chris) was telling — or uh
1257 (Carlos) is telling these people to get down.ofithe ground? What happehed
1258 next? '

‘Ut;ing much happened after that.

Okay. How long...

Except there was a lot of yelling and screaming but uh. ..
Could you tell who was yelling or screaming?

Everybody was.

Like people from your house?

Yeah.

Okay. Where was that yelling and screaming coming from?

They were scared. They were just, you know.
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Did anybody say anything about a gun?

Yes.

Okay. Who said something about a gusi

Uh, (Margaret).
(Margaret) did? What did s

She said he had a

g on the ground?

Did anybody.gall the police?

“Did you call when she told you “He’s got a gun,” did you call the police? -

I called the-the — wait. No, I called right after he got the gun.

Okay. And-and you knew he had a gun because (Margaret) toid you...
Yeah.

...that he had a gun?

Yeah.

Okay. And then that’s when...

But not only that. As soon as he got the gun he went out in the street and shot
those five or six rounds, whatever it was.
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1344
1345 Q: Okay. But you didn’t see those, you’re just — you’re going off of what you
1346 heard? ,

1347

1348 A Right.

1349

1350 Q: And you knew that he had a gun b
1351

1352 A Yeah.

1353

1354 Q: Is that right?

1355

1356 A: Yes.

1357 .
1358 Q: Okay, okay, ‘Cause I justatited to p sure how you knew it was (Carlos)
1359 that shothose five or gightfounds.

Okay After those shots were fired, did you look out and see what had
“happened or who had been shooting?

No, I didn’t - I didn’t get out of my chair.

Okay.
I-1 sometimes cannot get out of the chair.
1380
1381 Q: Okay. So what’s the next thing you remember happening after those five or
1382 eight shots?
1383
1384 A: Well, the people was still on the floor in the garage, and I don’t know. He
1385 must have been close enough to scare them to stay down.
386
387 Q Okay.
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But I don’t — I couldn’t see him.

Okay.

And uh, I don’t know. It remained sort of:Jiké that for awhile.
How long do you think?
I don’t know, 20 minutes ma

Okay. And then, do you x;

Okay. Did you see him again after those gunshots?

I think I saw him when he was going out with his hands up.

Okay.

Like it was from a distance.

Could you tell if that was actually (Carlos) or somebody else or what?
No, I - it was (Carlos) ‘cause he started from inside the garage.
Where was he inside the garage?

He was about in the middle of the garage.
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And you could see him clearly?

Yeah.

Okay. And you're saying that he went A
out with his hands up? '

They told him to.
The police did?

Mm-hm.

Okay. Could you see whefherfie had a:gin in his hand or anything like that?

Was there anything in his hands?
I didn’t see anything,

Okay. And then once his hands were up and he walked out, did you hear any
gunshots after that?

1 did not,
You did not?
No.

Okay.
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But my wife said there was, but I don’t know.

Okay. So the only gunshots you heard were ones earlier...

Yeah.

N
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1506 A 5’1 know they did, yeah.
1507 ’

1508 Q Okay.

1509

1510 Yeah.

Okay, that’s — okay, that makes sense then.

‘Cause I remember telling the operator that he’s out there shooting and

everything.

Q Okay, all right.
1518
1519 A You know.
1520
~s21 Q Um, do you remember whether (Carlos) got into a fight with anybody else?
222
1523 A I don’t think so.
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: No? Okay. Do you remember — there was um, like a stick or a baton that we
1526 saw at the house there. Do you remember anybedy holding that or usin thi

No.

No?

A stick or a baton?

o xR xR > Lo » R P

| mgs’t:ﬁé’vé been in the garage when that happened.

You just — you’re not aware of that?

bkay. And there’s some uh, blood in the kitchen area.
Mm-hm.
And throughout the house. Do you remember anybody bleeding?

Uh, let’s see, uh — I don’t think I was close enough to see any blood.

1562 Q: Okay.
1563
1564 A: And uh, I didn’t see any contact between (Carlos) and anybody, other than the
1565 people who were trying to calm him. I don’t think he ever could catch up
1566 with his son. Well, maybe he did. Yeah, maybe he knocked him down a
- .567 couple times.
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1569 Q: You didn’t...
1570
1571 A: I’'m not sure — I didn’t see that.
1572
1573 Q: Okay.
1574
1575 A Actually...
1576 St
1577 Q: The only time you actually sawy (Carlos) figh

Okay. Well where do you keep that? I mean it’s not illegal to have the gun,
so — do-do you have one in the garage with you or-or what?

Well, I have a thing I registered with the Department of Justice.
Okay. So I mean it’s legal to have it. I’m just — I’'m asking to make sure that

if there are any guns found in the house, I know that it belongs to you or to
somebody else, or maybe it doesn’t belong there. I-I want to make sure. Do

1606 you — do you own — what type of a gun do you own?

1607

1608 A: I

1609

1610 Q: Okay. Now, yeah I'm — I’'m not here to make a big deal about that. You said
11 you have it registered?

912

1613 A: Yeah.
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1615 Q: Okay. So then it’s not a problem then.

Mm-hm.

.._
N
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Uh, where i 1s that kept in the house thoy gh, so that if the ofﬁcer

3\
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ﬁndlng it and thinking there’s an issue or

- some kirid.gfes ':"‘;;If you’ve got it legally registered, then reall
“what's the i, th caeern, Clyce? I

Okay. Well then it’s not illegal if you have it registered. So rather than have
them tear your house apart looking for it, where-where would it be at?

Can’t they just check it out?
Check which out?

Well, I don’t know. You guys always take stuff and then I have to come and
get it back.

Well they — they’re-they’re looking at the house right now, so I mean if
they’re gonna find it, I would rather them not have to tear your house around
to find it.
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Yeah, I’m sure.

Did that gun ever come into play at all tonigh'f?%
No.

No? Nobody ever had it?

o
[
[=,}
e xR » L

he that — does your wife

kay. Does he have any clue where the gun would have been?

He doesn’t know I have one,

Nobody knows you have it?
; My wife does.
1696 Q: Oh.
1697
1698 A: She doesn’t know that I still have it.
1699
1700 Q: Oh, okay.
~~101
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1704 Q: Okay. Well, like I said it’s legal so — if it’s legal and it’s registered to you and
1705 it hasn’t been altered, then there’s — you know, I-I really could care less, ‘
1706 Clyde. Ifit’s not involved in this incident, I d

Okay.

Um, did-did you see — at any time,di f'you see (Carlos) with & gun in his hand?

Not really.

3
N
R > L 2

Okay. Well to-to really,l¢ave some

> mean did you actually
1715 see it or no? :

g? Is jtike a box or a bag?

Kingd:af like a bag type thing I think.

“Okay. Does it look like it’s holding something, like a gun in it, a baseball bat?
"I mean what does it look like - like is in it to you?

It looked like a flimsy type bag, you know,
Like it bends in the center?

Yeah.

Q: Okay. So does it look like it has anything in it or not?
1742
1743 A Not from me looking at it, I mean you know.
1744
1745 Q: Okay. So you had no clue what was in the bag then?
346
147 A No.
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1749 Q: Okay. And you don’t know if he got into an argument or fight with anybody
1750 else at the house?

1751

Hm?

3
[
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Um, do you know — is there anybody at the house that

>

¢ only other gun that would be in the house is gonna be the AK47

“Mm-hm.
Okay. All right. What-what was um, (Carlos) arrested for...
...this last time?
It was a bum rap.

Okay. Well I-I didn’t ask whether it was right or not. I asked what he got
arrested for.

Well, I'm not sure what the charges — but it-it...

I mean did he have dope on him or was he in a bar or what?
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No, no, no. He was in Tijuana.

Okay.
And uh, he gave some guy a ride. So

Mm-hm.

rthrée times: zbefore that, and they
caught h1m and put hamback Anyway, smce Caﬂos) had this prior bullshit

“What else has (Carlos) been arrested for besides this. ..

Uh, I don’t know.

...this other guy?

Drugs, mostly I guess.

Huh?

Drugs I guess.

Drugs? Using, selling, what was he doing?

All he ever does, um, sniff paint and other various drugs.

Okay.
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I don’t know what all he does.

When did he get arrested for driving this gu; er the border?
Uh, not too long ago. Uh, a few months.ago.
Is he on bail?

I guess.

Did he skip out on his'ecurt date

sa-‘e;ﬁy don’t even know what their beef is, him and his son.
Mm-hm.

I don’t know, but I assume that they didn’t get along at times.
They don’t get along?

Hm-mm, no sir.

When did you first see a police officer? Did they come into the garage to get
you or talk to you, or when did you first see a police officer tonight?

Well 1 was sitting at my desk in the garage, when I cleaned it up.

And this was after the gunshots and after (Carlos) walked out with his hands
over his head and all?
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Af-after everybody was out of the house.

Okay. So...

I was the only one left, and I couldn’t

Right. Did you see police officers taking other people out:0f:the house before

they got to you?

Well, I didn’t see them, Fieard then:

 out of the house and...

Okay. Allright. Did you uh, that’s the first time you saw any officers that
night?

Yeah.

Was when they picked you up?

You know, I saw the helicopter going overhead out there, you know.
Okay.

I didn’t see helicopters — I saw the light from the helicopters.

Okay.
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| Shining on my driveway and stuff. N

'

. Okay: Al right, Clyde. U, I'll telI you | what,

’m gonna finish the
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